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NIEUWSBULLETIN wordt gedeeld op andere FB-pagina’s. 
Wilt u ook geïnformeerd blijven en zelf NIEUWSBULLETIN 
ontvangen? Een mail naar: 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl is voldoende!

KRITIEK...

            
  is geen 
     
                               
    AANVAL!

www.fokkersplatform.nl

! !
brengt u direct op de hoogte!

voor u én voor uw leden

Heeft u constructieve ideeën hoe we onze 
liefhebberij beter zouden kannen organiseren?
Informatie, meningen en ideeën komen veel te langzaam 
bij de fokkers terecht. NIEUWSBULLETIN heeft daarom een 
rubriek “Ingezonden”! 
Heeft u ideeën over hoe het anders zou kunnen, ideeën 
die onze liefhebberij kunnen verbeteren of verder zouden 
kunnen brengen? Schrijft u dat dan kort en bondig naar 
Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl.
Meerdere collegafokkers gingen u al voor.

Voor u samengesteld door kritische ‘Knipselaars’ 

      met hart voor onze liefhebberij!

Want het moet maar eens gezegd worden!

In nummer 2017 - 01: 
- WIJ, als BESTUUR kunnen niet meer ontkennen...
- Echt nieuw beleid mag niet meer in een 
 ‘onderonsje’ worden bepaald 

 - Fokkersplatform en strijdbijlen
- Afname aantal ingezonden konijnen?
- Het hele gedoe rond KLN is gigantisch hypocriet!
- Europees keurmeesterscongres pluimvee en 
 sierduiven 2017 in Nederland
- Komt er nog een fusie tot stand tussen KLN en 
 de NBS?

 - Laten we de Garfield’s ongecontroleerd  
 doorgaan met hun geheime soepje te koken?
 - Net de politiek
- Een nieuw jaar, een nieuw begin, een nieuwe kans?

 - Kan de ALV bestuursleden afzetten?
- Kom voor uw eigen hobby op! 
- Vergaderschema KLN 2017
- De pijn van het bestuur beëindigt haar oorlog...
- Hobby 2.0 kreeg plotseling een Hobby 2.1...
 - RHD(2) niet verdwenen!

 - Mijmering...
- Leden en noten, het KLN-hoofdbestuur en 
 muziek... voor de leden...
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met

KLN
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Sinds 2010 zijn wij verantwoordelijk voor 
- een ledenterugloop van 1.560 = -17,5 %
- een terugloop van het aantal getatoeëerde konijnen  
 van 8.692 = -18,2 %
- een verminderde ringenverkoop van 22.299 = -10,0 %
- en om onze eigen belangen veilig te stellen hebben we 
 er een gewoonte van gemaakt om de leden en de 
 ALV niet met waarheidsgetrouwe feiten te 
 informeren
Historisch kwamen we nooit geld te kort. 
Inkomsten dekten de uitgaven. Dat veranderden we. 
Inmiddels is het bij KLN een financiële chaos:
- in 2015 creëerden we een tekort van - € 79.000
- in 2016 wordt een tekort van - € 31.000 verwacht
- in 2017 wordt een tekort van - € 41.000 verwacht
- in 2017 wordt een nog niet te overzien extra tekort 
 tussen - € 10.000 en - € 30.000 verwacht
- met twee afgekeurde begrotingen voor 2016 en 2017,  
 dus zonder begroting(!)
- daarom verhoogden we zonder goedkeuring van de  
 ALV gewoon de contributie voor 2017 even   

Wat we tekort komen denken we er gewoon weer bij. 
De leden betalen dat toch?

NIEUWSBULLETIN   
voor alle Kleindierliefhebbers in Nederland.
Een groeiende groep kleindierliefhebbers tracht te voorkomen dat onze hobby door falend bestuur of wanbestuur ten onder 
gaat. Kleindierplaza op Facebook wordt sinds 2014 niet meer onderhouden en op de KLN-site worden berichten die het be-
stuur niet bevallen verwijderd. Bij gebrek aan een open discussieplatform is daarom opgericht. 
Velen weten dat het fout gaat, en laten het gebeuren! Kritiek moet daarom bespreekbaar worden! 
NIEUWSBULLETIN is een bundeling van UW berichten die u als fokkers en liefhebbers in openbare discussies op Facebookpa-
gina’s plaatste en informatie of standpunten bevatten die voor alle leden van KLN en andere kleindierliefhebbers van belang 
kunnen zijn. De opgenomen berichten zijn anoniem. Het gaat om de boodschap en niet om de boodschappers! Opgenomen 
berichten worden wel geredigeerd, maar niet van commentaar voorzien. NIEUWSBULLETIN verschijnt op onregelmatige tijd-
stippen en wordt naar de secretaris (om naar hun leden door te sturen!) van elke vereniging en speciaalclub gemaild 
(behalve naar de enkele secretarissen die zich hebben afgemeld omdat ze het niet nodig vinden hun leden te informeren).

Contact: Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl

2017-01

Er zijn leden die zeggen dat wij niet functioneren, want:
- in de RHD(2)-affaire werd het door die petitie wat vervelend. 
 Die dwong ons om eindelijk besluiten te nemen
- de informatie naar u was verre van compleet. Niet erg, want 
 u bent toch te stom om er iets van te snappen
- er zijn sinds 2011 ernstige vermoedens van malversaties door 
 onze vriendjes bij NKP B.V. Daar mag niemand het 
 fijne van weten en daarom schermen we dit voor de 
 leden angstvallig af
- om onze posities veilig te stellen is er geen onafhankelijke 
 commissie Geschillen en Juridische Zaken
- kritiek smoren wij met alle middelen. Critici laten we op ons 
 voorstel gewoon door de ALV royeren 

Dit alles is wel bizar, dus eigenlijk zouden we op moe-
ten stappen... maar zolang niemand ons dat vraagt of 
ons dwingt rommelen we op uw kosten gewoon verder!

WIJ, 

als BESTUUR over 

Knielende 

Liefhebbers 

Nederland, 

kunnen het helaas

niet langer meer 

ontkennen...



Fokkersplatform en strijdbijlen
Dit Fokkersplatform geeft nu pakweg een half jaar aan 
dat onze organisatie KLN een ernstig democratisch de-
ficit kent. De structuur is achterhaald. De ontwikkelin-
gen van internet hebben op vele manieren effect op de 
wijze waarop fokkers zich informeren en kunnen orga-
niseren en dat botst met de huidige structuur van KLN.
Dat heeft echter niet geleid tot veranderingen. Het be-
stuur opereert nog steeds regentesk zoals het de laatste 
50 jaar gebeurde. Net zo agressief, zo niet nog agres-
siever.
Fokkersplatform tracht zoals ik het ervaar met haar 
Nieuwsbulletins zichtbaar te maken wat er onder de 
fokkers leeft door hun meningen en discussies te publi-
ceren, ook over onder de pet gehouden missers en mis-
standen. Dat was direct betrokken bestuurders natuur-
lijk onwelgevallig. Door de houding van het bestuur is 
tweedracht gezaaid in de achterban, en er is geen sig-
naal dat het bestuur probeert die tweedracht te neutrali-
seren. Fokkersplatform mocht hopen dat de ALV-afge-
vaardigden en het bestuur op de een of andere manier 
in die standpunten van hun eigen leden geïnteresseerd 
waren, maar dat lijkt tot nu toe een misrekening. Het 
onderbouwd met feiten wijzen op dingen die niet goed 
gaan lokt slechts agressie uit.
Regelmatig zie je dat afgevaardigden naar de ALV an-
dere opvattingen hebben dan uit de standpunten van de 
fokkers blijkt. Op zichzelf hoeft dat geen drama te zijn, 
maar ik heb toch vaak de indruk dat de opvattingen van 
de eigen fokkers weinig invloed hebben op het stemge-
drag van een aantal (niet alle!) afgevaardigden, terwijl 
die zelf hun fokkers niet informeren. Daar er geen last 
of ruggespraak is (zie Huishoudelijk Reglement art. 12 
en 13) vallen stemmingen vrijwel altijd in het voordeel 
van het bestuur uit.
Dit platform probeert om de stem van de fokker op een 
heel eigentijdse manier te laten horen. 
De Petitie “ENTEN NU!” om het bestuur van KLN te 

dwingen een besluit te nemen om eindelijk enten van 
konijnen mogelijk te maken en voor te schrijven heeft 
al laten zien waartoe het in staat is. 
Ook het Stappenplan als signaal in nieuwsbulletin nr. 
12 laat aan duidelijkheid niets te wensen over... 
De passieve houding inzake door het ministerie van EZ 
uitgevaardigde maatregelen met betrekking tot HPAI 
zoals het tentoonstellingsverbod is fokkers een doorn 
in het oog. Hier kan meer initiatief getoond worden met 
verslag aan de leden. 
Dit Fokkersplatform zou voor onze hobby daarom wel 
eens historisch kunnen zijn. Als je naar de Nieuwsbul-
letins kijkt dan zie je dat dit een succesvol medium kan 
worden (of blijven). Het zou wel eens een katalysator 
kunnen worden van de  hoognodige hervorming van 
onze organisatie. Er moet eindelijk eens gewoon geke-
ken worden naar het (dis)functioneren van poppetjes en 
hen daarop afrekenen. Waar ligt de grens tussen con-
trôle en vertrouwen? Ons systeem moet zo worden her-
vormd dat er meer directe invloed en contrôle van fok-
kers op zowel ons bestuur als op hun eigen hobby komt.
De huidige bestuurders moeten over hun schaduw heen 
stappen en persoonlijke strijdbijlen begraven. Daar is 
moed voor nodig. Is die moed er niet, dan is het trekken 
aan een dood paard. Zoals bij vele organisaties die niet 
met de tijd meegaan te zien is, zal een afsplitsing of het 
uiteenvallen dan het onvermijdelijke gevolg zijn en zal 
KLN sneller ter ziele gaan dan menigeen nu denkt.

INGEZONDEN:

Afname aantal ingezonden konijnen? 
Vanaf NIEUWSBULLETIN 2016 - 6 vroegen wij de secre-
tarissen van tentoonstellinghoudende verenigingen de 
aantallen uit 2015/2016 en 2016/2017 op te geven om 
een beeld te krijgen welke invloed RHD(2) op onze 
hobby heeft. Hartelijk dank voor alle reacties tot nu toe! 
Nu nog de gegevens van de laatste shows in dit seizoen. 
Alle gegevens worden verwerkt in een totaaloverzicht, 
waarin getracht wordt ook incidentele en structurele 
trends re verwerken. 
Meldt u de aantallen ook nog even? 
Meld die aan Nieuwsbulletin@Fokkersplatform.nl!

!

Echt nieuw beleid ontwikkelen bete-
kent als het ware opnieuw beginnen. 
Daarvoor is een nieuwe organisatie-
vorm nodig die recht doet aan de hui-
dige tijd. Zonder ‘geheime informele’ 
machtsstructuren. Dat betekent een 
nieuw bestuur, dat in saamhorigheid 
fouten moet herstellen en een lange 
termijnvisie moet ontwikkelen. Met 
de dieren weer centraal, plezier in de 
hobby en met respect voor alle ‘kleu-
ren’ in onze liefhebberij, óók voor an-
dersgekleurde ‘dwarsliggers’! 

Echt nieuw beleid mag niet meer in een ‘onderonsje’ worden bepaald



Uit de bondsberichten van december:
Op  15, 16 en 17 september wordt het Europese congres voor 
hoenders, sier en watervogels en sierduiven in Doorn gehou-
den. Dit congres wordt door KLN en de NBS georganiseerd. 
We hebben daarvoor een prachtige locatie kennen contracte-
ren, het congrescentrum op Landgoed Zonheuvel.
Voor zover er nog plaats is kunnen ook Nederlandse keur-
meesters aan het congres deelnemen. Keurmeesters beho-
rende tot de KLN standaard en examencommissies heb-
ben echter voorrang.
Vrijdag 15 september is inchecken en een ontvangstdiner, 
zaterdag 16 en zondagmorgen 17 september is het congres, 
wat zondagmiddag afgesloten wordt met een lunch. Neder-
landse keurmeesters kunnen ook zaterdag en of zondag deel-
nemen, desnoods zonder overnachting. 
In totaal worden zes rassen/groepen behandeld: de Braban-
ter, Kraaikop, Uilebaard als groep, het Friese hoen, de Gro-
ninger meeuw, de Oost Friese meeuw en Assendelfter als 
groep, de Hollandse krielen, de Wyandotte, de Barnevelder 
en tenslotte de NH Krombekeend en Witborsten als groep. 
Voor zover er ook een krielvariant is, wordt die uiteraard ook 
behandeld.
We komen nog nader terug op het congres als de exacte kos-
ten bekend zijn.

NBS en KLN organiseren een congres. Maar je moet 
wel aan een heel aparte eis voldoen... Nederlandse 
keurmeesters mogen meedoen maar moeten behoren 
aan de KLN standaard en de examencommissie... Dat 
zijn er niet veel vrees ik.. Gezellig feestje... Taalkundig 
weer een misbaksel qua bericht.
Tja een echte Pr stunt zo’n persbericht. Kennen zuh.
 

Wat een krom nederlands, en dat is een officieel be-
richt...
Snap het niet, waarom een congres voor bobo’s.. 

Wat hebben wij “gewone” leden daar nou aan.
Daar wordt het kader slimmer.
Dan mag het wel een jarencongres worden...
Het lijkt erop dat het louter is ‘to wave the bobo-flag’, 
ofwel profilering! 
Feestje bouwen weer, ja ja, het kan niet op, hahahaha
http://landgoedzonheuvel.nl/vergaderen.../congreszaal/
Wat is het doel hiervan? Moeten de standaards worden 
veranderd of zo? 
Profileren op kosten van de fokkers. En dat terwijl er al 
een enorm tekort is! Of betaalt de EE dat? Maar dan zijn 
het toch ook de fokkers die het betalen. 
Het aantal leden loopt drastisch door RHD en HPAI 
terug is de verwachting. Er is een groter financieel te-
kort dan ooit! Toch wordt er ook gereserveerd voor een 
Europashow in 2027 in NL. Als KLN dan nog bestaat. 
Net als de Olympiade. Gouden bergen aan voordelen 
vooraf, diepe zwarte ravijnen achteraf.
Zoals gewoonlijk worden de kosten van de afgevaar-
digden door hun bond “betaald”. Gelet op de laatste 
regel mogen de gewone Nederlandse keurmeesters het 
zelf betalen...
Het hoofdbestuur heeft haar financiën niet op orde. Er is 
een groot tekort. En toch gaat de geldsmijterij naar het 
lijkt gewoon door. Is er voor deze post in de begroting 
door de ledenvergadering toestemming gegeven? Nee, 
alle begrotingen zijn afgekeurd!
Ze hadden ook voor dit evenement beter een spreekver-
bod kunnen verordonneren.
Gaan weer tig duizend €’s van de fokkers. 

Europees keurmeesterscongres pluimvee en sierduiven 2017 in Nederland 

Het hele gedoe rond KLN is gigantisch hypocriet! 
In Nieuwsbulletin 2016 - 09 werden de namen van de 
websites en sites op facebook gepubliceerd, die door 
het bestuur van KLN of door meelopers worden gecen-
sureerd en daardoor qua informatie onbetrouwbaar zijn. 
(Als die censuur wordt opgeheven zullen wij dat overi-
gens melden. FP). 
Gecensureerde sites:
Website KLN
Website Kleindier Magazine
FB-Kleindierplaza
FB-Raskippen
FB-Zijdehoender (zonder ‘s’)
FB-Noordshow kleindierenshow Nederland
Discussiefora waar NIET wordt gecensureerd:
FB-Fokkersplatform
FB-Ruimdenkende Kleindierliefhebbers
FB-Hobby 2.0
FB-RASKIP
FB-Zijdehoenders (mét ‘s’)
FB-Pluimveefokkers voor fokkers

Het is gewoon gigantisch hypocriet! De waarheid mag 
niet geschreven worden. Alleen gekleurde waarheid 
mag geschreven worden. Het lijkt inmiddels erg op 
de verhalen die ik gehoord heb over bijvoorbeeld de 
Duitse propaganda in de oorlogsjaren. Mag ik dat zeg-
gen? Ja, dat mag ik zeggen, het is namelijk geen beledi-
ging, maar een scherpe vergelijking, voordat hier weer 
allerlei azijnzeikers over vallen. De beheerder van de 
site van de Noordshow verwijdert alleen posts of delen 
van geplaatste opmerkingen van bepaalde mensen. Na 
mijn opmerking hierover heeft hij mij voor de tweede 
of de derde keer ontvriend... Dat er mensen zijn als hij 
of al die andere huichelaars die meeloeren op facebook 
maakt me nog niet zoveel uit. Dat er mensen zijn die 
hem gelijk geven is veel erger. Meelopers en napraters, 
die niet weten waar het over gaat. Die gaan klappen als 
er iemand een stoere opmerking maakt. Wanneer ziet 
die meute in, dat het KLN-bestuur alleen maar uit ei-
genbelang censureert en aan het schoppen is, en dat dat 
ten koste gaat van de hobby en ons heel veel geld kost?

INGEZONDEN:



Sinds de fusie tussen de NHDB en NKB, waarmee de 
NHDB de NKB van een faillissement redde en KLN 
ontstond, is er een streven om ook de NBS in het grote 
geheel te betrekken. Samen sterk! 

Het bestuur van KLN wijst met een vingertje naar de 
NBS als onwillige partij. Is dat wel terecht? Of is juist 
de opstelling van het dagelijks bestuur van KLN de 
oorzaak? Zijn er door ego’s (zakelijke) tegenstellin-
gen ontstaan? Of schrikt de NBS voor een fusie terug 
gelet op de grote problemen waarin KLN door haar 
bestuur verzeild is geraakt?
Kortom, wat zijn de werkelijke oorzaken dat een fusie 
tot nu toe niet is gelukt? En... is een fusie wel gewenst?
Wat willen de leden van KLN en de leden van NBS?
----------------------------------------

Een voordeel met 1 bond is ook 1 Bondshow dan gaan 
we misschien de 15.000 dieren halen. Samen sterk en 
kosten besparend voor organisatie & fokker.
De NBS kon ‘zo instappen’, kreeg dan wel een ‘duiven-
man’ in het HB en kon dan opgaan in de grote KLN... 
Dat is geen fusie, dat is een ‘vijandige overname!’
In tegenstelling met de ALV van KLN zijn de NBS-
leden uitgebreid door hun voorzitter over de besprekin-
gen geïnformeerd.

Naar ik begrijp heeft de NBS slechts een korte afwij-
zing ontvangen op hun voorstellen en is er niet verder 
over gediscussieerd.
Laat eerst KLN maar eens grondig orde op zaken stellen 
voordat ze aan een fusie mogen denken en met elkaar 
om tafel kunnen zitten. Eerste stap: nieuwe bestuurs-
leden zoeken voor die die stoppen. Tweede stap: de 
financiële huishouding op orde brengen. Het is een 
schande dat die nog steeds niet op orde is.

In het logo van KLN verscheen al een sierduif. 
Maar tot op heden is een fusie niet tot stand gekomen. 
In het jaarboek 2016 (over 2015) van KLN staat: 
Fusie NBS KLN
Vorig jaar is al gemeld dat KLN en NBS nogal van in-
zicht verschillen ten aanzien van de structuur die een 
eventuele nieuw te vormen bond zou moeten hebben. 
Deze inzichten zijn in het afgelopen jaar niet gewij-
zigd en de besturen zijn niet nader tot elkaar gekomen. 
Vooralsnog zullen de bonden hierin geen tijd meer in-
vesteren. 
Dus het jaarboek 2015 (over 2014) erbij gepakt en daar-
in lezen we, dat de NBS van mening is
 ... dat zij goede voorstellen heeft gedaan om een dras-
tische organisatiewijziging door te voeren bij KLN. 
Dit was voor het HB van KLN onbespreekbaar. 
Waren deze voorstellen echt onbespreekbaar? Die voor-
stellen zijn nooit aan de leden van KLN voorgelegd...
In het verslag van de Jaarvergadering 2014 van de NBS, 
opgenomen in Aviculture Europe, lezen we:
Duidelijk was de vergadering met de algemeen gedra-
gen wens dat men een beperkte identiteit wil behouden 
met de zeggenschap over specifieke sierduiven aange-
legenheden. 
Dat is wat anders dan dat de NBS een ‘federaal stelsel 
eiste’, zoals het HB van KLN haar ALV liet weten.
In feite een vreemde zaak, als alle neuzen in dezelfde 
hobby dezelfde kant op staan, hoewel KLN door de his-
torie nog steeds onderhuids verdeeld is.

Komt er nog een fusie tot stand tussen KLN en de NBS?

Maar ach, of je nu anderhalve ton tekort komt, of zelfs 
meer, dan maakt dit ‘bedragje’ ook niet zoveel meer uit 
toch? Daarom is zonder goedkeuring stiekem de contri-
butie met € 1 verhoogd. Zo worden de ‘bobo-kosten’ 
voor een deel weer gedekt....
Die congressen zijn er regelmatig toch, of ze ze nu zelf 
organiseren of naar het buitenland gaan. Geld kosten 
doet het. En ze zullen aan de beurt geweest zijn. Voor-
deel is dat er nu meer Nederlandse keurmeesters mee 
kunnen doen.
Dat zit wat in. Maar dan mogen we/de fokkers zich wel 
eens gaan afvragen wat voor hen het nut is! 

Wat kost het, wat levert het op?
Dit moet op de 2 ALV’s al bij het bestuur of enkelen 
daarvan bekend zijn geweest. Waarom is dat niet ge-
woon aangekaard? Net als die stiekeme contributiever-
hoging. Waarom komt dit nu plotseling als ‘verrassing’ 
uit de lucht vallen?
Heb nog geen uitnodiging gezien......
Op je beurt wachten, achteraan aansluiten! Bobo’s we-
ten veel meer en kunnen elkaar veel meer vertellen.
Er zijn inmiddels wat teveel lieden die uit de ruif, die 
door de fokkers wordt gevuld, eten...



2016 was door controversieel bestuurs’beleid’ een ener-
verend jaar. Nieuwsbulletin bracht verheimelijkte feiten 
in de openbaarheid om ons te informeren.Het jaar 2017 
kan eveneens enerverend worden. In het negatieve ge-
val als het bestuur in haar offensieve houding jegens 
kritiek blijft volharden en blijft weigeren naar haar le-
den te luisteren. Maar ook in het positieve geval nu een 
deel van het dagelijks bestuur is opgestapt. De weg van 
de confrontatie, zoals dit zwakke bestuur noodgedwon-
gen koos om een onderzoek naar de betrokkenheid bij 
corruptie van enkele bestuursleden te voorkomen, heeft 
nog nooit een probleem opgelost. Laat staan zoveel pro-
blemen als er nu bij KLN zijn ontstaan. De voorzitter 
blijft nog steeds buiten schot, slaat waarschuwingen in 
de wind en ontloopt zijn verantwoordelijkheid. Moraal 
is verdwenen. Wat overbleef voor de leden is als de fra-
giele schaal van een leeggezogen ei. Door de leden niet 
correct te informeren en doordat fokkersplatform dat 
wél deed liep het bestuur een gevoelig blauw oog op. 
Zelfs nu, een half jaar(!) na de laatste ALV, is er nog 
steeds geen uitleg (even op basis van de eigen niet be-
trouwbare cijfers van KLN) aan de leden gegeven over 
het tekort van € 79.000 over 2015. 
En, terwijl er vorig jaar duizenden ringen minder zijn 
verkocht, ook niet over het tekort van ca. € 31.000 of 
meer over 2016 (zie Nieuwsbulletin 2016 - 10). En ook 
niet over het te verwachten tekort van ca. € 41.000 
over 2017 (waar de mindere bijdrage van NKP BV aan 
KLN van ca. € 10.000 ... € 15.000 nog eens bijkomt). 
Kortom, er is nog geen verklaring gegeven voor het to-
tale tekort dat tot € 161.000 (of meer!) kan oplopen.

Laten we de Garfield’s ongecontroleerd door-
gaan met hun geheime soepje te koken?

HB KLN

HB

INGEZONDEN:

Mensen kunnen met hulp van een kruiwagen wel in 
een hoofdbestuur terecht zijn gekomen, en hoofdbe-
stuursvergadering na hoofdbestuursvergadering na... 
houden, maar zijn door gebrek aan visie, kennis en 
kunde niet in staat de problemen het hoofd te bieden...

Ook zijn er geen maatregelen bekend gemaakt om het 
ontstane en nog te verwachten tekort terug te dringen 
zonder de belangen van de leden te schaden. 

Een bestuur dat de lijst “Hoe groener... hoe beter” van 
fokkersplatform niet groener heeft gemaakt...
Een bestuur dat kritiek van haar eigen leden respectloos 
aanvalt of ‘afzeikt’... 

KRITIEK

HB

Weg met kritiek!!!
Het bestuur heeft 

alles onder 
contrôle!!

Daarmee is duidelijk geworden dat het hoofdbe-
stuur, uitgezonderd de portefeuillehouder Dier-
houderij-aangelegenheden, op alle fronten heeft 
gefaald en faalt!

DB
DB

OK... dat roepen 
lost niets op... 

maar het geeft even 
zo’n lekker gevoel



TOT NU TOE
IS ER NOG GEEN ANDERE KANDIDAAT 

VOOR HET PLUCHE...
MAAR BEDEK WEL EVEN

HET EELT ACHTER JE ELLEBOGEN

HOE VIND JE 
DE UITLEG?

IK HEB TOCH HET VAGE IDEE
DAT IK WÉÉR 

WAT DINGEN MIS!

Spiegeltje 
spiegeltje 

aan de wand...

Als ik eenmaal gekozen 
ben als lid van het 

      HOOFDBESTUUR    
            dan beslis                        
           ALLEEN IK!!!

Loze verhalen verbloemen dat niet meer. En als er nu 
plotseling alsnog een uitleg en verklaring zouden ko-
men is dat mosterd na de maaltijd omdat de cijfers al 
door fokkersplatform naar buiten zijn gebracht. 

Er is geen behoefte aan het doorgaan op de ingesla-
gen doodlopende weg, aan ‘meer van hetzelfde’, aan 
‘vriendjes’ die zich al snel ook weer gaan gedragen als 
Januskoppen. (Een Januskop is een hoofd met zowel 
aan de voorkant als aan de achterkant een gezicht en 
wordt gebruikt om te benadrukken dat iemand twee to-
taal verschillende “gezichten” kan hebben). 
Met Januskoppen zou dit catastrofale beleid worden ge-
continueerd en de onnodig ontstane tegenstellingen nog 
meer worden verscherpt. 
Er is behoefte aan integere leiders die enthousiasmeren 
met visie voor een toekomst! 
Steeds meer leden zijn dit gaan inzien, behalve de be-
trokken leden van het hoofdbestuur en wat mafketels 
daar omheen. 
Heeft die halsstarrige houding van het bestuur te maken 
met hun betrokkenheid bij onjuiste beslissingen die tot 
de huidige chaos hebben geleid?

Naast een nieuweling wordt een oudgediende terugge-
haald. Maar was die oudgediende niet degene, die er 
een jaar of wat geleden volgens het hoofdbestuur een 
puinhoop van had gemaakt, waardoor KLN een extra 
accountsrekening kreeg van zo’n € 10.000 om alles 
weer in het gareel te krijgen...? Dit is niet een oplossing 
van de problemen, maar slechts het vooruitschuiven 
daarvan en het creëeren van nieuwe! 
Net als bij een demissionair kabinet had het hoofdbe-
stuur zich niet moeten bemoeien met haar opvolging! 

Net de politiek
Het is onbegrijpelijk, dat een bestuur en het informele 
circuit daaromheen zo agressief ten opzichte van critici 
opereren. Een ‘cordon sanitaire’ is verre van integer! 
Een bestuur dient dienstbaar te zijn, met tact te ver-
binden, actief te communiceren en te enthousiasmeren. 
Hoe anders blijkt de werkelijkheid! Het bestuur blijft 
manipuleren en gaat gewoon haar eigen gang. Het lij-
ken wel politici. Ringnalda als visionair met een voor-
uitziende blik kun je niet aanvallen en er vervolgens 
van uitgaan dat hij niets terugdoet; dat hij het allemaal 
maar slikt. Dat past niet bij hem. Ja, ik neem het voor 
deze man op! Dit bestuur heeft tot nog toe alleen maar 
tweedracht onder de leden en een financiële chaos ver-
oorzaakt. Mijn advies: Zo snel mogelijk vervangen, 
WEG ERMEE!

INGEZONDEN:

De themabijeenkomst/seminar op de Noordshow met 
een charme-offensief van de vriendelijke, goed gebekte 
voorzitter met behulp van wat discipelen mocht niet ba-
ten. Er is teveel gebeurd! Dit bestuur heeft door fouten 
en misleiding het vertrouwen van de leden verspeeld. 
De tijd van sprookjes is voorbij: twee leden van het  Da-
gelijks Bestuur stapten op, maar ook de voorzitter die 
hoofdverantwoordelijk is voor de chaos moet aftreden. 
In Nieuwsbulletin 2016 - 12 stelde Fokkersplatform 
een Stappenplan voor. Daarmee had voorkomen kun-
nen worden dat vacatures door het huidige bestuur met 
klonen van zichzelf zouden worden ingevuld. Helaas... 



Wilt u wat aan de misstanden doen? 
Meehelpen onze organisatie eigentijds te maken? 

heeft in NIEUWSBULLETIN 2016 - 12 een 
Stappenplan voorgesteld. 
Kom met voorstellen voor de ALV en laat u niet over-
schreeuwen door mensen die juist daar géén belang bij 
hebben! 
Winnen de positieve krachten?

Op naar een kleurrijke georganiseerde 
hobby, waarin de dieren en collegialiteit 
weer centraal staan. 

Weet u het nu wel? 
Want het HB zal het toch echt wel het beste weten?
Wilt u niets weten over onfrisse zaken rond het HB? 
Je wordt nu eenmaal toch belogen en bestolen, toch? 
Daar kun je toch niets aan veranderen nietwaar? 
En een ander doet toch wel wat? 
Het gaat om het showen, dat is toch het belangrijkst?
Wint de Jan Saliegeest? 

Met corruptie en jaloezie op naar het 
snelle einde van onze georganiseerde 
hobby, het “niets” meer. 

Wat er in 2017 gaat gebeuren hangt niet alleen van FokkersPlatform af... maar ook van UW!!! initiatief. 
Een nieuw jaar... een nieuw begin... een nieuwe kans?

houdt u met NIEUWSBULLETIN’s op de hoogte.



volgende 
bondsberichten 
schrijft de 

secretaris wel 
hoe...

We gaan zo 
verder met 
uw laatste 

sacramenten.
In de

KLN

Vergaderschema KLN 2017
Diertechnische Raad: 25 februari 2017 om 09.30 uur
De Raad van Advies: 25 februari 2017 om 13.30 uur
Plaats : Zalen-congrescentrum De Aker, Fontanusplein 2, 
3881 BZ Putten (www.deaker.nl)

Kan de ALV bestuursleden afzetten?
In het Huishoudelijk Reglement staat:
11.3 Ieder lid heeft het recht om vragen te stellen en 
voorstellen te doen aan het bestuur en aan de algemene 
ledenvergadering waarbij voorstellen, die schriftelijk 
worden gedaan en zijn ondertekend door een vijftigtal
leden of zijn ondertekend door het bestuur van een 
plaatselijke afdeling, door het bestuur van Kleindier 
Liefhebbers Nederland op de agenda van de algemene 
vergadering moeten worden geplaatst en ter stemming
moeten worden gebracht in de algemene vergadering.
Maar....

In het Huishoudelijk Reglement lezen we ook:
17.1 Indien een bestuurslid naar het oordeel van het 
bestuur in ernstige mate verzuimt de opgenomen be-
stuurstaken na te komen of door handelingen of gedra-
gingen naar het oordeel van het bestuur het belang van 
Kleindier Liefhebbers Nederland of het functioneren 
van het bestuur in ernstige mate heeft geschaad, is het 
bestuur bevoegd het bestuurslid bij de commissie van 
geschillen en juridische zaken voor te dragen om dit 
bestuurslid met directe ingang te schorsen. 

Hosannah! Hosannah? Door sinds 2012(!) te verzui-
men de commissie van Geschillen en Juridische zaken 
in te stellen heeft het bestuur zich tegen afzetting inge-
dekt! Een situatie waarvan het bestuur in 2015 ook al 
misbruik maakte bij het laten royeren van een lid.
Het bestuur kan alleen zelf een bestuurslid voordragen 
aan de commissie van Geschillen en Juridische zaken 
om te schorsen... Maar die hele commissie is er niet... 
dus dat zal nooit gebeuren!
Hoe kan een motie van wantrouwen dan wel slagen?
Die mogelijkheid biedt in de praktijk slechts de com-
binatie van art.11.3 met art.13.3: .... kunnen slechts op 
een algemene vergadering de volgende onderwerpen 
aan de orde komen: .... d. het uitsluiten van leden en het 
uitsluiten van bestuursleden uit het bestuur; 
Kom voor uw eigen hobby op! 
Dient u of uw vereniging dan een (of alle) van de vol-
gende voorstellen in bij KLN voor de komende ALV:
1. De (naam lid of vereniging) dient hierbij, gelet op het 
financiële beleid, een motie van wantrouwen in tegen 
het (HB of DB, keuze) en verzoekt haar af te treden.
2. De (naam lid of vereniging) stelt voor een interim be-
stuur te benoemen om op korte terlijn de lopende zaken 
te behartigen.
3. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhan-
kelijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen 
van het (HB of DB, keuze) inzake NKP B.V. sinds 2011.
4. De (naam lid of vereniging) stelt voor een onafhanke-
lijk onderzoek in te laten stellen naar het handelen van 
de directie van NKP B.V. sinds 2011.
Het is tijd voor een drastische verandering!
Tijd voor samenwerking! 
Tijd voor directe democratie! 
Tijd voor  visie!

INGEZONDEN:

!

Een domme en daardoor verbeten strijd tegen gerechtvaardigde kritiek blijkt al-
tijd een pijnlijke te zijn. En achteraf ook een bij voorbaat verloren strijd... 
Als de stofwolken zijn neergedaald rest slechts de herinnering aan een corrupt en 
agressief dagelijks bestuur, dat met haar meelopers snel in vergetelheid verzinkt... 

In bulletin 2016 - 6 legde Fokkers-
platform uit wat haar doel was. Dui-
delijk en sportief! Van de zijde van 
het bestuur van KLN bleef het ijzig 
stil. Hoe dúrfden die piraten hén, het 
BESTUUR, de les te lezen! Kritiek 
is als pijn. Je kunt ermee naar de 
dokter en met juiste medicijnen ben 
je er vanaf. Je kunt het ook negeren. 
In dat geval blijft het zeer doen, en 
de pijn wordt erger... totdat je einde-
lijk besluit toch maar naar de dokter 
te gaan en je te horen krijgt, dat me-
dicijnen je niet meer zullen helpen...

Het concept van de succesvolle Digi-
Show is door KLN in samenwerking 
met de Noordshow gekopieerd (niet 
elegant, maar dat mag). De DS bood 
sportief direct hulp aan. Het bleef stil. 
De werkelijke kern daarvan is echter 
zeer verontrustend. Dat is dat de wil 
om samen te werken of aangeboden 
hulp aan te pakken bij enkelen binnen 
het bestuur van KLN, die een beperkter 
blikveld hebben, volstrekt afwezig is.

De pijn van het bestuur beëindigt vroeg of laat haar oorlog...

DB



Hobby 2.0 kreeg plotseling een Hobby 2.1...
Hobby 2.0 is een Faceboekpagina waarop met betrek-
king tot onze hobby felle discussies werden en worden 
gevoerd. Feiten werden hard aan de orde gesteld. Dat 
‘past’ blijkbaar enkelen niet... Op 6 december verscheen 
plotseling een nieuwe pagina op Faceboek: Hobby 2.1. 
Het “logo” was opgebouwd uit twee afbeeldingen die 
op Google zo te vinden zijn en over elkaar waren ‘ge-
plakt’. De introtekst was vrijwel gekopieerd van Hob-
by 2.0. En verbijsterend was, dat de reden om die site 
te maken een zeer persoonlijke frustratie bleek. Eerst 
werd naar Hobby 2.0 een klap uitgedeeld, en daarna 
werd met naam en toenaam X, degene waar het HB zich 
als ‘vijand’ zo op fixeert, genoemd. Onvoorstelbaar dat 
dit, na alles wat X al over zich heen heeft gehad, ano-
niem nog eens dunnetjes werd overgedaan. 
Niet bepaald positief... eerder beschamend... en laf! 
Hoever gaan het DB en de mafketels als meelopers in 
hun krampachtige pogingen om een onderzoek naar 
hun corrupte handelen en maffiapraktijken te voorko-
men? Veel bijval kreeg deze actie overigens niet... (FP).
-------------------------------------------------

Y heeft weer een nieuwe groep gemaakt? Niet echt een 
positief verhaal.... Hahahaha en dan niet onder een ei-
gen naam maar onder een pseudoniem..... Afgang....dat 
heeft zon jongen toch niet nodig.. Wie het ook is... 
Zelf iets verzinnen is een brug te ver, grinnik
Inderdaad.. Maar ben benieuwd of ‘t Y is..? Kan hij zelf 
natuurlijk het best even antwoord op geven..
Die copycat is wel erg gefixeerd op X, hem de eer te ge-
ven alsof Hobby 2.0 een bolwerk van die man is. Hobby 
2.0 is een bolwerk van figuren die zelf kunnen denken. 
Typisch rattentekstje, gelijk framen. *sputter sputter 
sputter* ;-)
De gefixeerdheid begint aardige psychopatische trekjes 
te krijgen. Is er ergens iets ergs gebeurd? Iets wat deze 
figuur heeft getriggerd en wat weer op mijn konto moet 
worden geschreven? Dat ik met name wordt genoemd 
is wat ziek en tegelijk symptomatisch. Zielig.
En de beheerder is al gevlogen.....
Een groep zonder beheerder... Een losse flodder en 
floep... Een keutel leggen en net voordat ‘ie gaat stin-
ken pleitheine wezen... Dat was op verschillende sites 
bekend gedrag... Wat bezielt zulke mensen toch?
Minder van die troep lezen hebben we er ook geen last 
van. Gewoon lekker negeren die shit
Als je niet weet wie het is is het denk ik niet verstandig 
om Y hiervoor zonder onderbouwing verantwoordelijk 
te maken. Het is én persoonlijk richting X én richting 
Hobby 2.0. En X heeft met Y nooit tweespalt gehad. 
Met weinig mensen trouwens. Behalve met enkele cor-
rupte stouterikjes. Ja, en die hebben wel meelopers die 
X niet kent maar die echt alles van en over hem weten.

En die het dan nodig vinden om zijn naam maar weer 
eens tendentieus te gebruiken, maar zich zelf als “toet-
senbordridder” laf achter een pseudoniem verschuilen. 
Er staat ook een vraagteken...
Maar je noemt wel z’n naam. Net zoals de meeloper die 
volkomen uit de lucht gegrepen die van X noemt. Moet 
een aardig psychopatisch figuur zijn dat die z’n haat in 
de hobby zo ongeremd én in het openbaar de vrije loop 
laat, zichzelf daarmee volstrekt diskwalificerend. Daar-
om zal ‘ie ook wel verdwenen zijn. Gedrag van lafaards 
als het moeilijk wordt.
Als het bestaan van iemand al als een krenking worden 
ervaren is een potje afplassen ook niet leuk voor dat 
figuur
Moet X de kango niet in de betonnen afdekplaat van de 
beerput zetten?
Er zit niet voor niets een zware afdekplaat op. Krijg je 
echt niet weg met praten.
Er lijkt genoeg in beweging te zijn richting de corrupte 
figuren. En dat is maar goed ook. Maar X blijft praten... 
er zijn er ook die zich naïef op sleeptouw lieten nemen. 
Beter richt je je op iets positiefs, de nieuwe organisatie.
Vervolg op een andere FB-pagina:
Wie is toch die geheime beheerder hobbyist die van de 
week starte met de pagina Hobby 2.1 en die ook zeer 
snel beheerloos werd? Op Hobby 2.0 wordt al een naam 
(Y) vermeld. Of dit ook zo is? Nee, hij is het niet heeft 
hij mij laten weten in een PB.
Hij heeft in ieder geval kennis van zaken. 
Erg netjes ook om namen te noemen en zelf anoniem te 
blijven..
Lid kun je er niet meer van worden er is geen beheerder.
Regelrechte maffiapraktijken met psychopatische trek-
jes. Hoever gaan eigenbelang en corruptie? De belan-
gen van de betrokken bestuurders lijken erg groot!
Was “meneer EI” ofwel C.V. soms weer actief? 
(Zie Nieuwsbulletin 2016 - 4 en 5).
RHD(2) niet verdwenen!
Op het ogenblik hoor je bijna niets meer over RHD 2. 
Dat betekent niet dat het weg is. Bij een fokker, die niet 
had geënt, was er toch een uitbraak.
Dus blijf attent. Heb je niet geënt of een deel van je ko-
nijnenpopulatie niet geënt, of alle geënt, hanteer steeds 
de hoogst mogelijk hygiëneregels: geen ongewenste 
bezoek in de stal, voedsel van buiten kan besmet zijn 
enz. Er zijn erg veel mogelijkheden om de virus in je 
stal te krijgen. Ga ook niet sjoemelen door dieren op 
een show in te sturen, die niet geënt zijn.
 

De getroffen fokker had de moed de secretaris van zijn 
vereniging in te lichten.



Als enkele leden van het HB 
die noten niet kunnen lezen

(of niet willen lezen?) 
dan komt er nooit 

een spetterend muziekstuk
tot stand

Leden en noten, het KLN-hoofdbestuur en muziek... voor de leden...

...tijd om op te stappen!

In het belang van 
de leden is dan
een drastische 

schoonmaak nodig! 
En is het

PRESS
TO RESET 

KLN

Mijmering...
In onze hobby gaat miraculeus (nog) veel goed. Veel 
vooral oudere vrijwilligers zorgen ervoor dat alles blijft 
‘lopen’. In jullie brieven lazen we wat er allemaal mis 
is. Dat is terecht. Voor een deel ligt dat aan het gezag 
dat een bestuur uitstraalt. Ondanks alles hadden de be-
sturen van de NHDB en de NKB meer gezag dan dat 
van KLN nu, terwijl de eerste twee nog meer dictato-
riale trekjes vertoonden. Een zeker Nederlands non-
conformisme en talent om de zaken helder te houden, 
maakten de omgang met de besturen en commissies 
toen eenvoudig. 
Nu breekt de combinatie van een ontzield beleid, het 
gebrek aan deskundigheid en daardoor een aanzwel-
lende bureaucratie de vindingrijkheid, het initiatief en 
het geduld van de fokkers/leden af. 
De morele gezagscrisis, het wantrouwen jegens het hui-
dige bestuur heeft diepe oorzaken. Te lang was en wel-
licht nog is een realistische discussie over ingrijpende 
veranderingen onmogelijk, waardoor jaar na jaar alles 
bij het oude bleef en daardoor het ledenaantal afnam.

Ook de passieve houding inzake de uitbraken van HPAI 
en RHD(2), het laten exploderen van conflicten na een 
vermeend corruptieschandaal wat het rechtvaardig-
heidsgevoel schendt, het financiële beleid waardoor 
fokkers met naar het lijkt steeds grotere tekorten worden 
opgezadeld, het niet met visie denken in oplossingen 
voor de inhoud van standaards, de wijze van tentoon-
stellen of aanpassing van het tentoonstellingsseizoen 
spelen alle een rol.
De nieuwsbulletins informeerden de fokkers erover dat 
het het huidige bestuur niet functioneert. De daardoor 
ontstane onmin tussen Fokkersplatform en dat deel van 
de bestuurlijke elite dat Fokkersplatform vanaf het be-
gin denigrerend bleef wegwuiven verscherpt. Kritiek 
wordt door de elite door eigen belangen en cognitieve 
dissonantie niet op prijs gesteld. Hoe meer er wordt 
weggewuifd, hoe feller de reacties zullen gaan worden. 
Kleine ‘heren’ zijn “groot” in het kleineren... Als het 
bestuur blijft weigeren te praten is een oplossing verder 
weg dan ooit. Bestuur: bij het bedenken van oplossin-
gen staat de emotie die onwelgevallige feiten negeert 
of ontkent in de weg!

INGEZONDEN:

Leden zaaien de noten... 



directe democratie en transparantie!

Het HB
- had adequaat op signalen van haar leden met betrek - 
 king tot RHD(2) kunnen anticiperen
- had de RHD(2)-problematiek op tijd en actief in kaart  
 kunnen brengen 
- had eerder kunnen overleggen met de UvU, vaccinfa - 
 brikanten danwel DA-organisatie(s) met betrek- 
 king tot RHD(2)
- had in het afgelopen jaar met betrekking tot RHD(2)  
 informatie bij haar leden in kunnen winnen wat  
 de wensen waren
- had met betrekking tot RHD(2) eerder besluiten kun- 
 nen nemen en beleid kunnen ontwikkelen 

(Dit is, hoewel te laat, sinds 5 augustus in uitvoering)

Maar er is nog veel meer te doen voor het bestuur...
Een ‘to do’-lijstje voor het bestuur met items in 
willekeurige volgorde. Het bestuur/HB kan/moet:
- door inventarisering op de voet volgen hoe groot de schade 
 is doordat fokkers stoppen of minder inzenden door 
 het moeten enten tegen RHD(2)

Hoe groener... hoe beter!

- haar financiën op orde brengen
- NKP BV onder scherpe controle brengen
- de leden over 2015 en voor 2016 en 2017 financieel trans- 
 parant uitsluitsel geven over baten en vooral lasten

- een digitale standaard ontwikkelen/laten ontwikkelen
- onderzoeken of een digitale versie van Kleindier Magazine 
 haalbaar is
- een digitaal tatoeëersysteem ontwikkelen/laten ontwikkelen
- de reglementen op orde brengen
- ervoor zorgen dat er een onafhankelijke commissie Geschillen en 
 Juridische Zaken gaat functioneren

- NKP BV onder scherpe controle brengen
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar fraude en corruptie 
 bij NKP BV vanaf 2011
- de leden een exploitatie-overzicht van BoerenVee geven
- een onafhankelijk onderzoek toelaten naar de handel en wandel 
 van het HB vanaf 2011
- de lopende fraudezaak (NKB) na ca. 10 jaar eens met een voor   
 de leden positief financieel resultaat afsluiten
- de eisen in de hoenderstandaard met genetische mogelijkheden   
 in overeenstemming brengen
- een professioneel extern gericht PR-beleid gaan voeren
- de (snelheid van de) communicatie naar de leden beter ontwik-
 kelen
- de FB pagina Kleindierplaza op orde brengen en onderhouden
- stoppen met censuur in Kleindier Magazine
- stoppen met censuur op de website van KLN
- meer energie in de poging tot fusie met de NBS steken
- door de ALV aangenomen voorstellen die in strijd zijn met de   
 statuten herroepen
- de organisatie(schijven)structuur in het kader van meer directe 
 democratie her-ijken
- het stemgedrag van de afgevaardigden in de ALV per vereniging 
 publiceren
- voor vacatures in het HB open sollicitatieprocedures instellen
- HB-leden per jaar ‘afrekenen’ op de resultaten van hun  
 functioneren
- onderzoeken of een ‘ambtelijk secretaris’ een haalbare optie is

Voorlopig moeten we er nog van uitgaan dat door de bezetting 
het HB haar taak qua kennis en kunde (nog) niet aankan. 

 houdt in het belang van alle fokkers en lief-
hebbers kritisch een vinger aan de pols, in de verwachting dat 
deze lijst binnen korte tijd helemaal ‘groen’ zal zijn geworden.Met elkaar naar

- de ICT op orde (laten) brengen
- een digitale nieuwsbrief voor de leden ontwikkelen/laten  
 ontwikkelen

12,9 

3897.07,5735

(Inzake vogelgriep informeert KLN sinds 22 november op haar website de leden. 
Daardoor is sinds Nieuwsbulletin 2016 - 4 van 7 augustus één punt groen geworden! 


